
ANA PROFETA: 

 - Dobar dan svima. 

 Ja bih lijepo zamolila imam pitanje koje se tiče zgrade odnosno projekta oporavilišta za 

divlje životinje u Dumovcu. Taj je projekt pokrenut, zgrada se gradi prema onome što se može 

pročitati iz medija. Planirano je da osim oporabilišta za divlje životinje ima i dodatne kapacitete 

za prihvat napuštenih pasa. Tako da Dumovec dosta, i Dumovec i oporavilište vape za tim 

prostorom. Pa me zanima u kojoj je fazi taj projekt jer je bilo najavljeno kako se predviđa da je 

jesen, ova jesen vrijeme kada bi mogao počet s radom? Hvala. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala vama. Odgovor će dati gradonačelnik. Izvolite gradonačelniče. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Hvala zastupnici Profeta na vašem pitanju. 

 Da, to je dosta nama bitan projekt financiran iz EU fondova.  

Ali evo više detalja, doista ne znam kada će točno gradilište završit, a koje smo obišli i sa 

medijima, će dati dogradonačelnik. 

 

JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Zamjenik gradonačelnika Luka Korlaet. Izvolite. 

 

 LUKA KORLAET: 

 - Hvala na pitanju. 

 Evo za uvod Dumovec već dugo nije samo improvizirana nastamba za prihvat pasa, 

napuštenih pasa. Ona postaje jedan zaista…  

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)…… 

 Jel' me se čuje? A-ha. Hoću reći da Dumovec postaje zaista dostojanstven dom raznim 

napuštenim životinjama. Ova zgrada o kojoj govorite, koja se dovršava, se tiče prije svega 

divljih životinja ali isto tako i zaštićenih životinjskih vrsta, a kao što ste ispravno rekli i povećat 

će se kapaciteti za zbrinjavanje, pojedinačno zbrinjavanje pasa.  

Kao što je gradonačelnik rekao radi se o projektu koji je velikim dijelom EU sufinanciran, isto 

tako sufinanciran je sredstvima MinistarstvaMregionalnog razvoja i Fonda za zaštitu okoliša. 

Pri dovršetku je. Zgrada je gotova. Uređuje se okoliš. Priključci se izvode i testiraju, konkretno 

ovih dana testiranje struje. Nakon toga ide tehnički pregled koji će biti zatražen za nekih dva 

tjedna. Znači da bi mogao biti zakazan za mjesec dana a to onda znači da bismo uz otklanjanje 

nedostataka možebitnih do kraja godine mogli pustiti zgradu u rad.  

Tako da evo sa početkom sljedeće godine Dumovec je u punoj funkciji. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo. Želi li gospođa Profeta dodatno objašnjenje?  

 

 ANA PROFETA (iz klupe): - Hvala vam. 

 

 


